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From: Benke Tibor 
Sent: Tuesday, November 01, 2016 9:20 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: kérdés közmeghallgatásra 
 
Tisztelt Önkormányzat! 
Érdeklődni szeretnék arról, hogyan és mikor kívánják javítani Szárazhegy Kucorgó téren túli részeinek 
tömegközlekedését. 
2014 nyarán a BKK közzétette (http://www.bkk.hu/tomegkozlekedes/tarsadalmi-egyeztetes/elozetes-
tajekoztato-rakosmente/) impozáns terveit a 17. kerület jobb tömegközlekedésével kapcsolatban, amelyből sajnos 
csak néhány elem valósult meg. Örvendetes lenne, ha ennek mentén folytatódnának a fejlesztések. Szükségesnek 
látom a Kucorgó téren túli területek közvetlen összeköttetését Kőbánya-Kispesttel (akár a 201-202E buszokat is 
be lehetne hozni a Rákoskert sugárútra a162-262 buszokhoz hasonlóan). A hatalmas zsúfoltság miatt meg kell 
oldani a 97E busz sűrítését, tehermentesítését a csúcsidőszakokban. Fontos lenne Szárazhegy összekötése 
Rákoscsabával pl. a 298-as busz néhány utcával kijjebb hozásával, ami szintén szerepelt korábbi tervekben.  
Köszönettel: 
Benke Tibor 
Szárazhegy út 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
A Szárazhegy közösségi közlekedésével kapcsolatos javaslatait továbbítottuk a járatok 
szervezéséjért felelős BKK Zrt. felé, kérve azok felülvizsgálatát és szükség szerinti intézkedés 
megtételét. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Cserni Julianna 
Sent: 2016. november 2. 
 
Béremelés – illetve adható juttatások 
 
Tisztelettel kérdezem, hogy a közfoglalkoztatottak bére mikor emelkedik? Illetve kafetéria kiegészítést mért nem 
kapunk? 
Mikor kerül besorolásra a főállásra pályázó?!! (Mert így képtelenség családot alapítani!) 
Közfoglalkoztatott 2 éve pályázik, zöldfelületi aszisztens (segédmunkás) főállásra úgy az önkormányzatnál mint 
a Rákosmente Kft.-nél. 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Asszonyom! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételére válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
A BFKH Foglalkoztatási Osztállyal kötött hatósági szerződés alapján Rákosmente 
Önkormányzata 8 órás munkaviszonyban foglalkoztatja a közfoglalkoztatott dolgozókat. A 
közfoglalkoztatottak jogállását a közfoglalkoztatásról és a közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó, 
valamint egyéb törvények módosításáról szóló 2011. évi CVI. törvény, a munka törvénykönyvéről 
szóló 2012. évi I. törvény, valamint a közfoglalkoztatási bér és a közfoglalkoztatási garantált bér 
megállapításáról szóló 170/2011. (VIII. 24.) Kormányrendelet (a továbbiakban Kr.) szabályozza. 
A közfoglalkoztatott dolgozók bérét és garantált bérét nem az önkormányzat állapítja meg. 
A Kr. 1. § (1) bekezdés a) pontja szerint 2015. január 1-jétől a teljes munkaidőben foglalkoztatott 
közfoglalkoztatott részére megállapított közfoglalkoztatási bér – havi bér alkalmazása esetén – 
79.155 forint, munkavezetői beosztásban 87.090 Ft. 
A Kr. 2. § (1) a) pontjában foglaltak alapján 2015. január 1-jétől a legalább középfokú iskolai 
végzettséget és szakképesítést igénylő munkakör betöltése esetén a közfoglalkoztatottat megillető 
garantált közfoglalkoztatási bér – havibér alkalmazása esetén – 101.480 forint, munkavezetői 
beosztásban 111.660 Ft. 
A fent meghatározott bérektől eltérni nem lehet, továbbá a fenti jogszabályok egyéb béren kívüli 
juttatások megállapítását nem teszik lehetővé. 
 
A közfoglalkoztatási jogviszony és a főállású munkaviszony nem kapcsolódik egymáshoz. 
A közfoglalkoztatási jogviszony célja a munka világába történő visszavezetés, így átmenetet képez 
a munkanélküliség és a főállású munkaviszony között. Közfoglalkoztatottjaink többsége próbál 
önerőből főállású munkaviszonyt létesíteni, álláshirdetésekre jelentkeznek, önéletrajzot, pályázatot 
nyújtanak be különböző cégekhez. Amennyiben ez sikeresen zajlik, és főállásban felvételt 
nyernek, úgy közfoglalkoztatási jogviszonyuk közös megegyezéssel megszűntethető.  
A munkaerőt kereső cég – így a Rákosmente Kft. is – saját hatáskörében dönthet arról, hogy kit 
vesz fel főállásban. A beérkező jelentkezések elbírálása során esetlegesen értékelhető a 
közfoglalkoztatási jogviszonyban szerzett munkatapasztalat, de az a tény, hogy a jelentkező éppen 
közfoglalkoztatottként dolgozik, nem ró kötelezettséget az álláshirdető cégre a munkaerő 
kiválasztásánál.  
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Éva Kónya 
Sent: Saturday, November 05, 2016 3:31 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Közérdekű kérdések 
 
T. Polgármesteri Hivatal! 
 
Mikor lesz már nyugalmunk végre, hogy úgy élhessünk mint más kerületben élők? Csendben, biztonságban, jó 
levegőn.  
11 éve élek a Helikopter lakóparkban, de csak ígéret van arra, hogy lezárják a 2-es kifutót, ahogy régen is volt. 
(aláírásokat is gyűjtöttem ez ügyben).  
Egy két nap kivételével egész évben a lakópark felett repülnek a gépek a házunk felett.  
Nem csak nyáron, mikor arra hivatkoznak hogy karbantartás folyik. 
Sem a kertet nem lehet használni, sem kiülni esetleg ebédelni, mert 3 percenként süvít, éjjel 2-3 óráig, vagy 
hajnalban.  
A házunk értéktelenné vált.  
Az egészségünkről nem is beszélve. 
A helyi újságból idézek: egyetlen gép károsanyag kibocsájtása 10.000 Csepel teherautó károsanyag 
kibocsájtásának felel meg. 
Az itt élő embereket semmibé véve. 
Képet mellékelve küldöm. 
 
3 darab új buszt kaptunk (Polgármester Úr jóvoltából) kb egy éve, a 168 E vonalán.  Fél éve már nem járnak.  
Helyette 10-13 éves (ezt a buszsofőrtől tudom) újszerűnek mondott buszok, és a régi Ikaruszok. 
A Péceli, Rákoscsabai vonalon csak új buszok közlekednek. Ők különb emberek mint mi? 
Vagy  a 68-as vonalán, ahol jórészt csak hajléktalanok élvezhetik a kényelmet. Nyáron légkondi, télen meleg 
busz. 
 
Várom válaszukat 
Köszönettel 
Kónya Gáborné 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Asszonyom! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
Rákosmente Önkormányzata minden lehetőséget kihasználva igyekszik elérni, hogy a repülőteret 
üzemeltető Budapest Airport Zrt. minimalizálja a Rákoshegyet érő környezetterhelést. 
Hivatalunk közigazgatási eljárások keretében véleményezi a reptéri fejlesztéseket, egyet-nem- 
értésünket fellebbezéseink, bírósági beadványaink támasztják alá. Részt veszünk a Zajvédelmi 
Bizottság, valamint a repülőtéri Konzultációs bizottság munkájában. Anyagilag támogatjuk civil 
szervezetek peres eljárásait. Konzultálunk, javaslatokat nyújtunk be az illetékes hatóságok, 
jogalkotók felé. 
Miután törekvéseink mindeddig nem jártak sikerrel, aláírásgyűjtésbe kezdtünk a 2004 előtti állapot 
visszaállítása érdekében. Célunk, hogy a kettes futópálya rákoshegyi pályavégén ne lehessen sem 
le-, sem felszállni, azt kizárólag rendkívüli esetekben használhassák. Kérjük továbbá a repülőtér 
környezetvédelmi engedélyeztetési eljárás lefolytatását, a hatályos engedélyekben foglalt előírások 
betartatását, valamint a biztonsági, akadálymentes védőövezet kijelölését. Akciónk során 3463 
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aláírás gyűlt össze. Reményeink szerint ez elegendő nyomatékot ad felterjesztésünk 
alátámasztására. 
 
A közösségi közlekedéssel kapcsolatos megjegyzéseit továbbítottuk a járatok szervezéséjért 
felelős BKK Zrt. felé, kérve azok felülvizsgálatát és szükség szerinti intézkedés megtételét. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Zoli Akai 
Sent: Sunday, November 06, 2016 5:19 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Közmeghallgatási kérdések 
 
  Tisztelt Polgármester Úr ! 
 
Szeretnék érdeklődni mit kíván tenni a kerület közlekedése , főként a közösségi közlekedése érdekében . 
Mint ismeretes több szolgáltatói változás is bekövetkezet / következik. Viszont a kerületben az elmúlt pár évben 
érdemi változás nem volt. 
 
Konkrétumok : 

 A 161 / 162-es buszcsalád reggelente egymást tolja a Pesti / Jászberényi úton majd napszaktól függően 
10-15 percig semmi ( este visszafelé ugyanez ) 

 A metrótól jövet este és hétvégente az Örsről a 67 / 161 és valamelyik expressz járat együtt indul , hogy 
utána 20 percig semmi. 

 A 161 / 162-es buszcsalád menetrendileg úgy ér a Sörgyárhoz , hogy a belváros / 1-es villamos / 4-es 
metróra felé tartó 37-es villamost pont lekésse. 

Ezek mind menetrendi dolgok ; egy kis odafigyeléssel és a BKK felé történő jelzéssel javíthatnának a helyzeten. 
Egyenletessé téve a közlekedést . 
 

 A 161A járat kocsijait miért nem lehet a Városközpontig járatni ? Akár úgy is , hogy belerakják a 
261E-be és végre az Örsön lesz saját megállója a 261E-nek.  Jelen formájában a 161A semmit nem ér 
. A Volán kapcsolat a Kis utcában vagy 7-8 éve megszűnt. 

És még a gyalogosokkal kapcsolatban .  Mikor kívánják megszüntetni ezeket a hülye nyomógombos lámpákat ?  
Kis utca / Városháza , stb 
 
Válaszait köszönőm : 
 
            Akai  Zoltán 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
A közösségi közlekedésben számos érdemi változás történt az elmúlt években. 2013-ban elkészült 
a négy szakaszból álló, összetett rekonstrukciós programban épült rákoskeresztúri buszkorridor. 
A fejlesztésnek köszönhetően lerövidült a menetidő Budapest egyik legforgalmasabb vonalán, 
Rákoskeresztúr és az Örs vezér tere között. A szakaszt tizenegy buszjárat és a Volán-járatok is 
használják, ezeken naponta hatvanhétezren utaznak. 
Három új buszjárat indult, amelyek közül egyik a 195-ös autóbusz átszállásmentes kapcsolatot 
biztosít a kórház irányába, amely a rendelésre odajáró vagy beteglátogatóba készülő polgárok 
számára hasznos. Mellette beindult három vasúti ráhordó busz, a 197-es, a 297-es és a 298-as. Az 
első Rákoskert vasútállomásra, a második Rákoscsaba-Újtelep vasútállomásra, a harmadik pedig 
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Rákoscsaba állomásra fut be, összehangoltan a vasúti menetrenddel. Mindemellett az 
autóbuszjáratok összekötésével átszállásmentes metrókapcsolat jött létre minden városrészből. 
Az elmúlt években frissült az autóbuszpark is, nagy kontingens Mercedes autóbusz, valamint egy 
másik csomagban Volvo-Rába buszok érkeztek a kerületbe, ezzel egyidejűleg megújult a 169E 
buszjárat, ide is Volvo csuklós autóbuszok érkeztek. 
 
Ami pedig az autóbuszok menetrendjével kapcsolatos javaslatait illeti, azokat – támogatólag – 
továbbítottuk a járatok szervezéséjért felelős BKK Zrt. felé, kérve azok felülvizsgálatát és szükség 
szerinti intézkedés megtételét. Ugyanakkor a „nyomógombos lámpákat” nem szeretnénk 
felszámolni és megszüntetni, mert azok lényege éppen a közlekedés igény szerinti szabályozása. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Pancsaa 
Sent: Wednesday, November 09, 2016 2:47 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Közmeghallgatáshoz közérdekű kérdések 
 
Üdvözlöm, 
 
Az alábbi két témakörhöz szeretnék kérdéseket feltenni: 
 
- Kerületben működő tüdőgyógyászat személyzete, működése 
- Kutyafuttatók a kerületben, és azok létesítésének helyszíne 
 
Üdvözlettel, 
Vajas Gáborné 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Asszonyom! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételére válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
A kerületi szakellátás, melybe beletartozik a tüdőgyógyászat is, a Bajcsy-Zsilinszky Kórház és 
Rendelőintézethez tartozik, így az Állami Egészségügyi és Ellátó Központ fenntartása alá, ezért a 
működéssel, személyzettel kapcsolatosan az önkormányzatnak hatásköre a feltett kérdéssel 
kapcsolatosan nincs. Ugyanakkor Riz Levente polgármester 2015-2016 folyamán levélben és 
személyesen is kérte a tüdőgyógyászaton lévő áldatlan állapotok megszüntetését a kórház 
igazgatójától. 
 
Önkormányzatunk – a kerület állatbarát koncepciójának megfelelően – kutyafuttatók kiépítésével 
kíván harmonikus, békés együttélést biztosítani a kutyabarátoknak és azoknak, akiknek nincs 
kutyája. Jelenleg a Borsó utcai kutyajátszótér és a decemberben átadott Gyökér utcai kutyafuttató 
mellett még két elkerített rész épül a kutyák és gazdáik számára (a Diadal utca 29-cel szemben 
lévő zöld területen, valamint a Borsó utca 48-cal szemben, a park sarkán), illetve további 13 (3 
elkerített és 10 szabad) terület kialakítása van folyamatban. Az alábbi táblázat tartalmazza a kijelölt 
helyszíneket: 
 

1 Borsó utcai műfüves 

2 513. utca - Aranylúd utca által behatárolt terület (az 524. utcával szemben) 

3 Flamingó utca vasút felőli vége 

4 Aranylúd utca Füstifecskével szemben 

5 Borsó utca 34-38. előtt 

6 Bánya part utca 

7 Egerszeg, Egerszalók és Cséplő utcák által határolt terület 

8 Anna utca - zöld sáv 

9 Rákos-patak Kaszáló utcai szakaszának ligeti oldala 

10 Rákoscsaba utcai füves terület Rákos-patak É-i oldala 

11 Rezgő utcai vasút közti zöld terület 

12 Flamingó utca Széchenyi út közti terület Sarlósfecskével szemben 

13 Gyökér utca Gyökér közzel szemben 

14 Dormánd utca 5. 
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Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Éva Kentner 
Sent: Monday, November 14, 2016 11:17 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: közmeghallgatás 2016 
 
T.Közmeghallgatás! 
  Azzal a kéréssel fordulok Önökhöz, hogy a Pesti u 146-156 előtt a szelektiv hulladékgyűjtők megszüntetésére , 
áthelyezesére máshova van -e lehetőség.Az Önkormányzattal pont szemben van, a főút mellett minden nap nagy 
kupac szemetet hordanak és boritanak a szelektiv gyüjtők mögé. Gusztustalan, rontja a városképet, mindig 
ujratermelődik. fotelek, rossz tvk, butorok éktelenkednek. 
Köszönettel:Fehérné Kentner Éva  
 

* * * * * 
 
Tisztelt Asszonyom! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételére válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
A Pesti út 146-156 előtti szelektív sziget mellé tett hulladékok mennyisége valóban 
megnövekedett, mióta a TESCO parkolójában állót felszámolták, így – összhangban az Ön 
levelében foglaltakkal – a sziget megszüntetését kértük az FKF. Zrt.-től. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Lengyel János 
Sent: Monday, November 14, 2016 7:01 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Közérdekű 
 
Tisztelt Önkormányzat! 
Sajnos személyesen nem tudok részt venni az ülésen ezért levélben tenném meg az észrevételeimet.Már többször 
jeleztem a problémákat de eddig nem kaptam rá pozitív választ. 
I.4-5 éve amikor Áthelyezték útfelújítás miatt a buszmegállót az 509-es utcánál azóta nincs 
fedett utasváró az Örs Vezér tér irányába! Ezt mikor szóvá tettem egy illetékesnél az volt a válasz: 
Hogy nem is volt! Pedig volt egy fém bodega. De kérdem én még ha nem is lett volna akkor is 
illene intézkedni ez véget  
 
II.A másik észrevételem szintén az útfelújítással kapcsolatos.A pesti út 509-es utcai Csomópontnál lévő 
közlekedési lámpák miatt.A városból kifelé menet a Pesti úton a szabad zöld jelzés 25, azaz huszonöt 
másodperc csúcs időben ami azt eredményezi hogy a jászberényi  
felüljárón van a sor vége! Az pedig nem kis távolság. Na ebből meg az következik és rá is térnék 
III.pontomra hogy a sok autós hogy nyerjen egy kis időt az 501-es utcánál lehajt és rátér az 502-es sorra ami 
ugyebár párhuzamos a Pesti úttal és aki mintha védett Úton haladna végigszáguldozik az 509-es utcáig.Na most 
értem én hogy 30-as övezet, meg hogy jobb kéz- szabály De az autósokat ez nem hajtja meg. Aki a merőleges 
utcákból jön ki az már rutinos mert hiába van elsőbbsége megáll mint egy stoptáblánál.Ezt a problémát is 
felvetettem az arrailletékes képviselőnél és javasoltam a fekvőrendőr telepítését,de mindig azzal mentegetőztek  
hogy az 502-es sor a Fővárosi Önkormányzat tulajdona amit most tetéztek azzal hogy nem is lehet fekvőrendőrt 
építeni mert itt fut a bicikli út.A forgalom meg elviselhetetlen. Kértem hogy legyen forgalomszámlálás Hétfőtől-
Szombatig 10 és 20 óra között úgy hogy a Pesti úton a szabad zöld jelzés csak 25 másodperc. 
 
IV.A Pesti Út  és az 502 sor közötti zöld területről lenne szó.Ezt is évek óta jelzem hogy így ősz tájékán nem 
szedik össze a fáról lehullott faleveleket ami különös képen nem zavar csak akkor amikor jön egy kis szél és az 
egészet fölfúja a házak elé a járdára amit nekünk lakoknak kell összegyűjteni.Mellesleg a Madárdomb 
környékén össze tudják szedni a falevelet, csak hogy jön a megszokott válasz:Az önkormányzati terület az 502 
sor meg Fővárosi! 
Kérném szépen a levelemben megfogalmazott észrevételeket az illetékeseknek,vagy akik 
tudnának is érdemben lépni ezekre az évek óta húzódó problémákra továbbítani szíveskedjenek. 
 
Tisztelettel: Lengyel János 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételére válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
Az utasváró hiányával és az 509. utca Pesti út csomópontjában található forgalomirányító 
lámpával kapcsolatos észrevételét továbbítottuk a BKK Zrt. és a Budapest Közút Zrt. felé, kérve 
ezek kivizsgálását és szükség szerinti intézkedésüket az ügyekben. A forgalomirányító lámpa 
felülvizsgálata vélhetően megoldja az 502. utca, mint kerülőútvonal problémáját is. 
 
A Pesti út és az 502. sor közötti zöldfelülettel kapcsolatos problémája valóban megalapozott. A 
panaszolt terület azonban nem Rákosmente Önkormányzatáé, hanem a Fővárosi Önkormányzat 
tulajdona, ezért hivatalunk levélben kérte a Fővárosi Önkormányzat ingatlanjainak kezelését 
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végző Főváros Városigazgatóság Főosztály és a FŐKERT Zrt. munkatársait panaszának 
megoldása érdekében. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Piri-Cser Tamás  
Sent: Tuesday, November 15, 2016 2:29 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Felvetések a közmeghallgatáshoz 
 
Tisztelt Riz Levente! 
 
A Színes házakban lakunk a feleségemmel és az óvodás kislányommal. 
 
A lányommal a Kis utcai zebrán szoktunk átkelni, hogy felsétáljunk az ovijához, ami a Mákvirág óvoda. 
 
A két kfelvetésem/kérésem a következő: 
- az óvoda és az iskola előtt szeretném ha lenne zebra, mert nagyon veszélyesnek tartom ott a hatalmas átmenő 
autó forgalmat pici gyerekek számára, hatalmas sárga figyelemfelkeltő tábla is kellene, vagy valamilyen megoldás. 
- a kis utcai megálló zebrájánál (a Pesti úton) a lámpa valami elképesztően gyorsan vált vissza zöldről pirosra, a 
kislányom futva is alig ér át időben. Ezzel szemben maga a lámpák szinkronizálása nagyon rossz, a belváros felé 
a forgalom zöldet kap rögtön miután a gyalogosoknak piros lesz, de a kifelé menő sor csak kb fél perccel később 
indulhat el, addig teljesen feleslegesen áll. Ez a jelenség egyébként a Pesti út nagy részén megfigyelhető, sőt 
Budapest teljes területén is sok helyen van hasonló, ami fölöslegesen felfogja a forgalmat.  
Azt javasolnám, hogy a gyalogos zöld tartson tovább 5mp-el de utána mindkét irányba indulhasson el a forgalom. 
 
Tisztelettel, 
 
Piri-Cser Tamàs 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
A felső Újlak utcán a forgalom nagysága miatt korábban kezdeményeztük a BKK Zrt.-nél a 
megengedett sebesség csökkentését. Ez meg is valósult, így a járművek csak 30 km/órás 
sebességgel közlekedhetnek. További módosításokat is tervezünk az említett úton a 
gyalogosközlekedés biztonsága érdekében, bízunk benne, hogy pályázati segítséggel meg fogjuk 
tudni valósítani. 
 
A Kis utcai gyalogátkelő „zöldidejével” kapcsolatban felvettük a kapcsolatot a Budapest Közút 
Zrt.-vel a lámpaprogram felülvizsgálata céljából. Az érdemi megoldásig szíves türelmét kérjük. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Petrohai Sándorné 
Sent: Sunday, November 20, 2016 9:36 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: vélemény 
 
1/ szeretném megkérdezni,hogy a lakótelepen mikor lesz végre térfigyelő kamera? 
2./ mikor helyeznek el kijelölt gyalogátkelőhely táblát a Borsó u  Újlak utca   kereszteződésében /  67-es és 
198-as buszoknál, valamint a tescó előtt? 
 
Köszönöm, Petrohai Sándorné 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Asszonyom! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
Az elmúlt évben bővítettük a kerületi térfigyelő kamerarendszert. A bevezető utak mentén az új 
térfigyelő kamerák már működnek, élő adást nyújtanak a kapitányságra, ahol diszpécser figyeli a 
történteket, és ha nyomozati cselekmény szükséges, intézkedés céljából riasztja az Önkormányzat 
által finanszírozott járőrpárt és rendőrautót. A közbiztonság javítása érdekében az elkövetkező 
években – pénzügyi lehetőségeink függvényében – tovább szeretnénk mindezt fejleszteni, 
elsősorban a rákoskeresztúri lakótelepen. 
 
A Budapest Közút Zrt.-vel történt egyeztetés alapján a Borsó utcán az Újlak utcánál, valamint az 
513. utcán az Újlak utcánál a korábban megtervezett gyalogátkelőhelyek előreláthatólag 2017 első 
félévében valósulnak meg. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Szánthó Gyuláné 
Sent: Monday, November 21, 2016 8:54 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: akadálymentesítés Pesti út Kasza u. saka 
 
Tisztelt Hölgyem / Uram! 
 
A Kasza utca és Pesti út sarkán a járdára feljutás a szintkülönbség miatt babakocsival és rokkant kocsival 
megközelítve szinte lehetetlen.  
A lépcső nagyon  rossz állapotban van, csúszik és több irányban megsüllyedt. Az ott lévő üzletekhez így nehézkes 
az odajutás, valaki számára lehetetlen. 
Kérnénk szépen a lépcső helyrehozását, és mellette egy lejtős kialakítást a babakocsisok és kerekes székesek 
számára. 
Így a városközpont ezen része  is akadálymentessé válhat. 
 
Tisztelettel: 
 
Szánthó Gyuláné 
 
From: Szánthó Gyuláné 
Sent: Tuesday, November 22, 2016 7:49 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Széncinke utca  
 
Tisztelt Hölgyem / Uram! 
 
A Bakancsos piac melletti Széncinke utca gépkocsival maga a rémálom. 
Mivel az utat sokunknak akik itt lakunk naponta használnunk kell, az autók a hatalmas kátyúk miatt 
nagyon rongálódnak. 
Kérném az út megjavítását, a kátyúk gödrök eltűntetését. 
Köszönettel: 
Szánthó Gyuláné 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Asszonyom! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételére válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
A Budapest, XVII. kerület Pesti út a Budapest Főváros Önkormányzata tulajdonában és a 
Budapest Közút Zrt. kezelésében van. Erre tekintettel a Pesti út Kasza utcánál található 
járdájának javítására, akadálymentesítésére vonatkozó kérelmét illetékességből továbbítottuk az 
útkezelő Budapest Közút Zrt. részére kérve mielőbbi intézkedésüket. 
 
A Bakancsos piac mellett található Széncinke utca javításáról – az időjárás és a pénzügyi fedezet 
függvényében – mihamarabb intézkedünk. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Iren farkasne dalos 
Sent: Tuesday, November 22, 2016 8:13 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject:  
 
Tisztelt Önkormányzat! 
 
 
Sokat gondolkoztam azon, hogy megírjam ezt a levelet, de végül az írás mellett döntöttem. 
 
A tavalyi évben,  2015-ben már feltettem jó néhány kérdést a kerületben lévő ingatlanok hasznosításával, 
gondozásával kapcsolatban, melyre sem szóban, sem írásban nem kaptam választ. A közmeghallgatás 
időpontjában sajnos csak egy órát tudtam a helyszínen tartózkodni, addig nem kerültem sorra. 
Megállapítottam, hogy nem túl nagy az érdeklődés, nyilvánvaló, hogy " az önkormányzat a problémák nagy részét 
megoldotta ", ezért voltak ilyen kevesen. 
 
Újabb kérdéseket nem szeretnék feltenni, mert azok nagy része még most is él, nem oldódott meg. Talán annyit, 
hogy a Micimackó óvodát és a mögötte lévő bölcsődét megközelítő járdán a közelben lévő fáktól (gyökerek 
felnyomják a járdát) dudorok keletkeztek, melynek következtében a gyalogosok az úton kénytelenek közlekedni. 
Nagy a forgalom itt reggelente, elég balesetveszélyes a helyzet.  Ez legalább 10 éve így van. Mindkét intézmény elég 
elhanyagolt, de főleg a bölcsőde. Természetesen, ha ezek az épületek az Akadémián lennének, már rég rendbe 
lennének hozva, ez talán a helyi képviselőnek róható be. 
 
A leírtakhoz annyi hozzáfűznivalóm van, hogy olvasgatni és alkalmazni kellene a közigazgatási törvényben 
leírtakat, melyben szerepel, hogy a feltett kérdésekre vagy levelekre 30 napon belül válaszolni kell. De ha ezt még 
nem is teszik meg, az illemmel nem ártana tisztában lenni, ha valaki megtisztel azzal, hogy írásban keres meg a 
problémáival, arra illik válaszolni.  
Azt se felejtsék el, hogy Önök vannak az emberekért és nem fordítva. 
 
 
Üdvözlettel: Farkasné D. Irén 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Asszonyom! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
Önkormányzatunk a korábban a Liget soron működő iskola elköltöztetése óta arra törekszik, 
hogy olyan funkciót találjon ennek az ingatlannak, amellyel a Rákosligeten élők elégedettek 
lesznek. Évek óta igyekszünk hasznosítani a Liget sor 45. szám alatti ingatlant, keresünk 
befektetőt a hasznosításhoz. Az elmúlt években több érdeklődővel is megkezdődtek az előzetes 
megbeszélések. A tárgyalások mindeddig nem vezettek eredményre. Ezzel párhuzamosan 
Rákosmente Önkormányzata több ízben – legutóbb 2015. június 8-án a Hírhozóban, valamint az 
Önkormányzat internetes oldalán – írt ki pályázatot az ingatlan bérbeadása érdekében. 
Az ingatlan hasznosítását nagyban korlátozza a telek övezeti besorolása, amely meghatározza, 
hogy az adott ingatlanon – a jogszabályok betartásával – milyen tevékenységek végezhetőek. 
Időközben az ingatlant – zeneiskolai hasznosításra – a Kelet-Pesti Tankerületi Központ kapta 
meg. 
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Rákosmente Önkormányzata az elmúlt években többször is megvizsgálta annak lehetőségét, hogy 
milyen funkciót lehetne találni a Vasút sor és a Ferihegyi út találkozásánál álló, Ferihegyi út 47. 
szám alatti épületrésznek, amit a Rákosligeten élők Vadásztanya néven ismernek. Az épületrész az 
év bizonyos időszakában a belvíz miatt egyáltalán nem használható. Az ezen a környéken 
csapadékos időszakban magasan álló talajvíz megnehezíti a hasznosíthatóságot. A tárgyi ingatlan 
E-TG (turisztikai erdő) keretövezeti besorolású, a területen Budapest Főváros Közgyűlésének a 
Budapesti Városrendezési Szabályzatról szóló 47/1998. (X. 15.) Főv. Kgy. rendelete (BVKSZ) 
53.§ (3) bekezdése alapján új építési engedélyköteles épületet, építményt elhelyezni nem lehet. Az 
ingatlant illetően előrehaladott tárgyalások folynak egy fogyatékosokat segítő szervezettel az 
épület felújítása és hosszú távú hasznosítása érdekében. 
 
A Ferihegyi út és a Rétsár utca sarkán található terület valójában két ingatlan, melyek az 
Önkormányzat és más magánszemélyek osztatlan közös tulajdonában áll. Az ingatlan 
résztulajdonosa nem adhatja bérbe a teljes ingatlant, a hasznosításhoz a tulajdonosok 
megállapodása szükséges. A terület hasznosíthatósága erősen korlátozott, mert a hatályos KVSZ 
szerint mindkét ingatlan E-TG-XVII-00 övezetben van, így építési engedélyköteles épület nem 
létesíthető a területen. 
 
A Ferihegyi út és VIII. utca sarkán lévő telek (volt iskola) magántulajdon. A tulajdonos 3 db telek 
összevonásával a rákosligeti alközpontba illő vegyes funkciójú (földszinten üzletek, felső 
szinteken lakások) épületet hoz létre, melynek hivatalos átadása a közeljövőben fog megvalósulni. 
 
A Pöröly utca és a Péceli út sarkán található egykori ABC épületet a korábbi érvényes bérleti 
szerződés alapján a Pöröly Invest Kft. használta. A bérlő kérte a lejáró bérleti szerződése 
meghosszabbítását és tulajdonosi hozzájárulást az épület funkciójának megváltoztatásához. 
Ennek eredményeként Önkormányzatunk 2015. november 15. napjától meghosszabbította a 
bérleti szerződést és hozzájárult ahhoz, hogy azt a bérlő étterem, pizzéria és kávézó funkcióval 
üzemeltesse tovább. 
 
A Borsó utca és a Csicsörke utca sarkán található ingatlan nem önkormányzati tulajdon, a 
TELICITY Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. az ingatlan gazdája. 
 
Ami az üres, elhanyagolt, gazdátlan telkek karbantartását, gyommentesítését illeti, az mindenkor 
az ingatlan tulajdonosának feladata. 
 
Az Önkormányzat tulajdonában álló földterületek kapcsán elmondható, hogy a bérbeadott, 
illetőleg használt önkormányzati tulajdonú földterületek száma az elmúlt 10-15 évben nem 
változott. Számos olyan földterület van azonban, melyek bérbeadása – a korábbi bérleti 
jogviszony rendezetlensége miatt – akadályba ütközik, ugyanis sok korábbi bérlő nem, vagy csak 
hónapokkal, esetleg évekkel a bérleti szerződésének megszűnését követően adta újra 
Önkormányzatunk birtokába a korábban általa bérelt területet. Emellett a 2013. évi CXXII. 
törvény (Földforgalmi törvény) hatályba lépése merőben új helyzetet teremtett a földbérbeadás 
területén, jelentősen megnehezítve az önkormányzati telekingatlanok döntő részét kitevő 
„kiskertek” bérbeadását. A Földforgalmi törvény „rekreációs célú földhasználatot” lehetővé tevő, 
és a hobbitelkek bérbeadásának szabályait jelentősen leegyszerűsítő, 2015. január 1-jén hatályba 
lépett módosításával újra lehetővé vált a kerületi kiskertek bérbeadása. A módosítások nyomán az 
Önkormányzat munkatársai közel 200 korábbi bérlőt kerestek meg bérleti jogviszonya rendezése 
és új bérleti szerződés megkötése végett. A többség válaszolt megkeresésünkre, mintegy 100 telek 
vonatkozásában előkészítés alatt van, illetve már megkötésre került az új, már a Földforgalmi 
törvény szabályai szerinti bérleti szerződés. 
 
A Bártfai utca 1. szám alatt található ingatlanban egy komfort nélküli lakás és egy nem lakás célú 
helyiség (egykori ABC) található. A lakás bérlője évekkel ezelőtt örökös nélkül elhunyt, a lakás az 



 

18 

elmúlt év folyamán kiürítésre került. A nem lakáscélú helyiséget bérlő cég jelentős összegű bérleti 
díjtartozást hátrahagyva megszűnt, de a helyiséget nem adta vissza az Önkormányzat birtokába. 
Önkormányzatunknak 2015. év nyarán nyílt lehetősége birtokba venni a helyiséget. Ezt követően 
kerülhetett sor az ingatlan alapos állapotfelmérésére, melynek eredményeként megállapítottuk, 
hogy az itt található épület nagy része statikailag olyan rossz állapotú, hogy jelen állapotában 
bérbe nem adható, gazdaságosan nem felújítható, bontásra szorul. A telken az Önkormányzat 
minden évben végeztet gyommentesítést és takarítást. 
 
A Liget sor 10. szám alatti terület valójában két önálló helyrajzi számú építési telek. Az 
ingatlanokon található épületek egy részében komfort nélküli lakás volt, más része raktárként volt 
bérbeadva. Előbb a raktár, majd 2008-ban a lakások is kiürítésre kerültek. A 2014-ben elvégzett 
statikai vizsgálatok megállapították, hogy az ingatlanokon álló épületek statikailag olyan rossz 
állapotban vannak, hogy a felújításuk nem volna gazdaságos, így 2014 őszén a két telken sor 
került az épületek bontására és tereprendezésre. A terület köré új kerítés épült, azóta pedig 
Önkormányzatunk minden évben végeztet gyommentesítést és takarítást a telkeken. Mindkét 
telek L4-XVII-03 övezetben van, építési telek. Bérbeadás útján történő hasznosításuknak 
érdemben nincs realitása, az ingatlanok értékesítését meg fogjuk hirdetni. 
 
Hivatalunk a Tura utcai Micimackó Óvoda és a vele szemben lévő bölcsőde megközelítésére 
szolgáló járda javításáról időjárás és a pénzügyi fedezet függvényében mihamarabb intézkedik. 
 
A Nefelejcs Bölcsőde 1977-ben átadott épületének felújítása, korszerűsítése aktuális fejlesztési 
feladat. 2010-ben már végeztek jelentős belső felújítási munkákat, melynek keretében megújult a 
három gondozási egység egyike valamint a dolgozói vizesblokkok és öltözők. Az átfogó, belső 
átalakítással, energetikai korszerűsítéssel egybekötött fejlesztés érdekében Rákosmente 
Önkormányzata 2016 tavaszán pályázatot nyújtott be a Nefelejcs Bölcsőde komplex 
modernizációja érdekében, amelynek elbírálása folyamatban van. 
 
A Micimackó Óvoda épülete az elmúlt évek során (2014-2016), több ütemben jelentős 
felújításokon ment keresztül: sor került a teljes épület injektálásos, talajszilárdításos és falvarrásos 
eljáráson alapuló szerkezeti megerősítésére, valamennyi külső nyílászárójának cseréjére, új 
kondenzációs gázkazánok beépítésével a hőközpont felújítására, valamint a fűtésszabályozás 
korszerűsítésére a radiátorokra szerelt thermosztatikus szabályozók felszerelésével. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Artúr Bencze  
Sent: Tuesday, November 22, 2016 11:13 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: T.Polgármester Úr! 
 
Az alábbi kérdésekre szeretném ha választ kaphatnék. 
1, A Bkk- BkV -nek miért nincs a kerületünkben irodája, kirendeltsége Stb. Miért kell a városközpontba 
bérlet elkészítéséért beutazni.? A fent cégek által kihelyezett jegyárusító automaták nem mindig működnek, a 
hozzájuk fűzött reményeket nem váltották be. A Jegyeket több helyen kellene árusítani. 
 
2.Tudom, hogy a jegyek árait még az utolsó szoci kormány alatt állapították meg. De ezt az élet már túlhaladta. 
Túlzás egy 15-20 km-es autóbusz vagy villamos utazásért annyit kérni mint egy Újlak utcai ltp és a szakorvosi 
rendelő intézet között 2 gyerekes anyának ez az út oda-vissza 2100 Ft ba kerül. 
 
3. Én nagyon szeretem az állatokat, de az Önkormányzatnak kellene készitetníe egy az eb tartóknak szóló 
használati utasítást amit minden új eb tulajdonossal megvetetnék ,ami tartalmazza azokat a szabályokat amik a 
kutya tartással kapcsolatosak és hasznosak . Korlátoznám a lakott területen az ebek mozgását. 
Gyermek intézmények, óvoda, bölcsőde, iskola, játszótér, sport pálya környékén addig tiltanám a kutyákat amig 
a gazdik 80% nem lenne "tudatos eb tartó " és nem szedné össze az ebe után a "kutyagumit ". Mert a sok K.G. 
nem használ a gyermekeink, unokáink egészségére. 
Köszönöm szépen. várom váalszukat. 
Tisztelettel      Bencze Artúr 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett kérdésére válaszul a következőkről szeretnénk 
Önt tájékoztatni. 
 
A rendelkezésünkre álló információk alapján a BKK távolabbi célja a teljes körű átállás az 
elektronikus jegyrendszerre a fővárosi közösségi közlekedésben. A híradások szerint azonban az 
automaták egyelőre kiegészítik, nem teszik feleslegessé a hagyományos jegy- és bérletértékesítést, 
így az ezzel, valamint a jegyek árával kapcsolatos észrevételeit – támogatásunkról biztosítva – 
továbbítjuk a BKK illetékes vezetésének. 
 
Önkormányzatunk – a kerület állatbarát koncepciójának megfelelően – kutyafuttatók kiépítésével 
kíván harmonikus, békés együttélést biztosítani a kutyabarátoknak és azoknak, akiknek nincs 
kutyája. Jelenleg a Borsó utcai kutyajátszótér és a decemberben átadott Gyökér utcai kutyafuttató 
mellett még két elkerített rész épül a kutyák és gazdáik számára (a Diadal utca 29-cel szemben 
lévő zöld területen, valamint a Borsó utca 48-cal szemben, a park sarkán), illetve további 13 (3 
elkerített és 10 szabad) terület kialakítása van folyamatban. A kerületben jelenleg Rákosmente 
Önkormányzata jelenleg 50 db kihelyezett ürülékgyűjtő ládával segíti a tiszta környezet 
megóvását. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Köz.Info 
Sent: Wednesday, November 23, 2016 4:35 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Évek óta nem megoldott panasz! 
Importance: High 
 
 Tisztelt Önkormányzat! 

A közmeghallgatáson szeretnénk végre megnyugtató megoldásról hallani Önöktől, a repülőtéri zajterhelés 
megszüntetésére ill. nagymértékű csökkentésére tett intézkedéseikről. Sok száz Rákoshegyi lakó a tűréshatárának 
a végén jár. Ideje lenne már komolyan venni a panaszunkat és végre tenni valamit a megoldás érdekében. 
Kérdezzük, hogy mi ez a nyári, már rendszeresen hónapokig tartó felújítással magyarázott őrület, ami a házak 
felett ötven-száz méterre zajlik? A Szilágyi Dezső utcában lakom -Rákoshegy közepén- és egyszerűen lehetetlen 
már az egész nyáron itt zajló repülő forgalmat elviselni. Miért engedik ennyire bejönni a gépeket a lakóövezet fölé? 
A mostanában majdnem hetenkénti, rendszeres több napos pályazárásra is magyarázatot várunk! Mi ez a 
fűnyírással, karbantartással magyarázott süket duma, amit a repülőtér megenged magának, ha ennyi pályazárra 
van szükség, akkor építsenek ki a szabályoknak megfelelő másik pályát, de azt szabályosan, ne úgy mint a 2-es 
pályát. A Baross utcai templom tornyát súrolta egy óriási gép a nyáron! Ez normális dolog!? Sürgős 
intézkedésüket várják a lakók ez ügyben! Amennyiben nem történik változás a panaszolt ügyben záros határidőn 
belül, akkor újabb lépéseket kell tennünk.  

Nem is beszélve a közelgő választásokon sem felejtjük el, hogy ki mit tesz a lakosság érdekében. 

Nagyon sok mérges lakó várja már hathatós intézkedésüket így sok év után! 

 Köszönettel 
     Konbayer Dávid és a rákoshegyi Lakók 

 
* * * * * 

 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
Rákosmente Önkormányzata minden lehetőséget kihasználva igyekszik elérni, hogy a repülőteret 
üzemeltető Budapest Airport Zrt. minimalizálja a Rákoshegyet érő környezetterhelést. 
Hivatalunk közigazgatási eljárások keretében véleményezi a reptéri fejlesztéseket, egyet-nem- 
értésünket fellebbezéseink, bírósági beadványaink támasztják alá. Részt veszünk a Zajvédelmi 
Bizottság, valamint a repülőtéri Konzultációs bizottság munkájában. Anyagilag támogatjuk civil 
szervezetek peres eljárásait. Konzultálunk, javaslatokat nyújtunk be az illetékes hatóságok, 
jogalkotók felé. 
Miután törekvéseink mindeddig nem jártak sikerrel, aláírásgyűjtésbe kezdtünk a 2004 előtti állapot 
visszaállítása érdekében. Célunk, hogy a kettes futópálya rákoshegyi pályavégén ne lehessen sem 
le-, sem felszállni, azt kizárólag rendkívüli esetekben használhassák. Kérjük továbbá a repülőtér 
környezetvédelmi engedélyeztetési eljárás lefolytatását, a hatályos engedélyekben foglalt előírások 
betartatását, valamint a biztonsági, akadálymentes védőövezet kijelölését. Akciónk során 3463 
aláírás gyűlt össze. Reményeink szerint ez elegendő nyomatékot ad felterjesztésünk 
alátámasztására. 
 
Tisztelettel: 
 

mailto:xxxxxxxxxxxxxxx@xxxxxxxxxx.xx
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From: Örömvölgy utcai lakók  
Sent: Wednesday, November 23, 2016 5:55 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Útépítés Rákosmentén 2016. 
 
 
Örömvölgy utca 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Lakók! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett kérdéseikre válaszul a következőkről szeretnénk 
Önöket tájékoztatni. 
 
Az Örömvölgy utcában a környező utcákhoz hasonlóan járdafelújítás és vízelvezetés érdekében 
vízelvezető folyóka építése történt, valamint az útfelület elő lett készítve bitumenpermetes 
itatásra. Ennek befejezésére csak 2017. év második negyedévétől lehet számítani, mert a 
technológiához elengedhetetlen a jó idő. A jelenlegi helyzet így csak egy munkaközi állapot, a 
munkálatok még nem fejeződtek be. A tervezett forgalomtechnikai változások végrehajtása is 
csak a szilárd burkolat kialakítása után lehetséges. A munkálatok végleges befejezéséig szíves 
türelmüket és megértésüket kérjük! 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Hajas István 
Sent: Wednesday, November 23, 2016 9:31 PM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Kérdés 
Importance: High 
 
 Azt a kérdést tenném fel az önkormányzat illetékeseinek a közmeghallgatás kapcsán, hogy mikor kötik már fel 
a gatyájukat és férfi módjára tesznek is valamit a rákoshegyi lakosok érdekében. A szemétláda, hazug repteret és 
fenntartóit, mikor vonják felelősségre a lakóterület tönkretételéért, az emberek nyugalmának ellehetetlenítéséért. 
Gusztustalanul, lefosva az emberek érdekeit, repkednek itt a házak felett 20 méterre, télen, nyáron, éjjel, nappal. 
Esetleg anyagi előnyük származik a kerület vezetőinek a kussolásért, a lakókat teljesen hülyének nézik? 
Választáskor hiába fognak benyalni a választóknak, mert Ők nem felejtenek. Mehetnek a simlis vezetőink a 
reptérre füvet nyírni, meg karbantartani hetente kétszer, legalább valamit csinálnak is a dumán kívül. 
Szégyellhetnék magukat, amiért ennyire leszarják az emberek problémáját, de jön még kutyára úthenger! 
Kapjátok össze magatokat, amíg nem késő!!! 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett észrevételeire válaszul a következőkről 
szeretnénk Önt tájékoztatni. 
 
Rákosmente Önkormányzata minden lehetőséget kihasználva igyekszik elérni, hogy a repülőteret 
üzemeltető Budapest Airport Zrt. minimalizálja a Rákoshegyet érő környezetterhelést. 
Hivatalunk közigazgatási eljárások keretében véleményezi a reptéri fejlesztéseket, egyet-nem- 
értésünket fellebbezéseink, bírósági beadványaink támasztják alá. Részt veszünk a Zajvédelmi 
Bizottság, valamint a repülőtéri Konzultációs bizottság munkájában. Anyagilag támogatjuk civil 
szervezetek peres eljárásait. Konzultálunk, javaslatokat nyújtunk be az illetékes hatóságok, 
jogalkotók felé. 
Miután törekvéseink mindeddig nem jártak sikerrel, aláírásgyűjtésbe kezdtünk a 2004 előtti állapot 
visszaállítása érdekében. Célunk, hogy a kettes futópálya rákoshegyi pályavégén ne lehessen sem 
le-, sem felszállni, azt kizárólag rendkívüli esetekben használhassák. Kérjük továbbá a repülőtér 
környezetvédelmi engedélyeztetési eljárás lefolytatását, a hatályos engedélyekben foglalt előírások 
betartatását, valamint a biztonsági, akadálymentes védőövezet kijelölését. Akciónk során 3463 
aláírás gyűlt össze. Reményeink szerint ez elegendő nyomatékot ad felterjesztésünk 
alátámasztására. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: Korpás Bertalan Attila  
Sent: Thursday, November 24, 2016 10:28 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Fw: Köszörűs tér 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett kérdéseire válaszul a következőkről szeretnénk 
Önt tájékoztatni. 
 
A rákoscsabai Köszörűs téren felépült játszótér megvalósítását aláírásgyűjtés előzte meg, s 
minthogy az érintett területen valóban nagyon hiányzott e kikapcsolódási lehetőség, a 
városvezetés megígérte, majd 2008 folyamán megépítette és átadta a játszóteret az itt élő 
gyermekeknek és szüleiknek – erről a Hírhozó c. újság is beszámolt 2008. november 27-én 
megjelent 19. számában 
(http://www.rakosmente.hu/Libraries/hirhozo_archivum_2008/hirhozo_200819_1127.sflb.ashx
). 
 
Ami a jogszabályi hátteret illeti, kerületünkben 2013 július 11. óta hatályos Budapest Főváros 
XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata Képviselő-testületének a közösségi együttélés 
alapvető szabályairól, valamint ezek elmulasztásának jogkövetkezményeiről, továbbá a szeszes ital 
közterületen történő fogyasztásának tilalmáról szóló 28/2013. (VII.11.) önkormányzati rendelete 
(http://www.rakosmente.hu/UserFiles/Rendeletek/2013/28/28_2013_rendelet.pdf). A 
jogszabály – többek között – arról is rendelkezik, hogy aki körbekerített és zárt játszótéren vagy 
sportpályán annak bezárás után tartózkodik, illetve, aki bármilyen időpontban valamilyen épített 
vagy természeti környezetet - görkorcsolyával, gördeszkával, rollerrel, vagy kerékpárral - 
veszélyeztet, bírság megfizetésére kötelezhető. 
 
Térfigyelő kamera elhelyezését, illetve zajvédő fal létesítését a közeljövőben sem a Köszörűs téri, 
sem pedig más rákosmenti játszótérre nem tervezzük. Amennyiben a játszótéren esetlegesen 
jogsértő magatartást tanúsító fiatalokkal találkozik, kérjük, forduljon bizalommal a rendőrséghez, 
illetve a polgárőrséghez. 
 
Az információs táblát, amelyben tájékoztatjuk a játszóteret használókat, hogy a játszóteret 
sötétedésig lehet csak igénybe venni és a játszóeszközöket mindenkinek rendeltetésszerűen kell 
használnia, önkormányzatunk már megrendelte, legyártása folyamatban van. A tábla elkészültéig 
és kihelyezéséig szíves türelmét és megértését kérjük. 
 
Végezetül szeretnénk elnézését kérni korábbi megkeresése kapcsán az elmaradt válaszért. Tény 
ugyan, bár nem mentség, hogy Budapest legnagyobb zöldfelületével rendelkező településünkön 
igen sok közterülettel kapcsolatos bejelentés érkezik, melyek feldolgozása, megválaszolása és a 
probléma megszüntetése időigényes. A gondok gyakran szembe jönnek, keressük rájuk a 
megoldást, ami erőnkből, lehetőségeinkből telik – megtesszük. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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From: György Mózes 
Sent: Thursday, November 24, 2016 10:49 AM 
To: kozmeghallgatas <kozmeghallgatas@rakosmente.hu> 
Subject: Rákoscsaba-Újtelep programok 
 
Tisztelt Önkormányzat! 
 
 Rákosmente közösségi házai, sportlétesítményei, nyugdíjas klubjai bőven kínálnak programot a szabadidő 
eltöltésére. Rákoscsaba-Újtelepen a kultúrális és sport események centruma a Diadal Úti Általános Iskola, 
azonban szervezéseik - funkciójukat kitűnően ellátva - célzottan a gyerekek felé irányul.  
 
  Rákosmente harmadik legnagyobb városrésze felnőtt lakosságának nincs módja arra, hogy szabadidejét helyben, 
rákoscsaba-újtelepiek közt töltse el. Felnőttek részére itt az égvilágon semmi nincsen!!! 
 
  Mi is tenni akarunk azért, hogy ez a nulláról elmozduljon..Szeretnénk csinálni rendszeres programokat, de a 
legnagyobb probléma a helyhiány.  
 
   Az Önkormányzat tervez-e segíteni a szabadidő program megteremtése ügyében Rákoscsaba-Újtelep 
lakosságának?  
 
 
Tisztelettel: 
                  Mózes György 
 

* * * * * 
 
Tisztelt Uram! 
 
A 2016. évi Közmeghallgatás alkalmával felvetett kérdésére válaszul a következőkről szeretnénk 
Önt tájékoztatni. 
 
Rákosmente Önkormányzata nagy hangsúlyt helyez a kerületi polgárok kulturális igényeinek 
ellátására. Ennek biztosítására közművelődési intézményrendszert tart fenn, mely 5 művelődési 
ház működtetését jelenti (a Vigyázó Sándor Művelődési Ház és tagintézményei).  
A Rákoscsaba-Újtelephez legközelebb eső ilyen tagintézmény a rákosligeti Csekovszky Árpád 
Művelődési Ház (Hősök tere 9.), közelében meg található a Gózon Gyula Színház (XV. utca 23.) 
és a civil szervezetek programjainak helyet adó Maros Mozi (IX. utca 2.) is, illetve – a Rákos-
patak túloldalán – a Csaba Ház (Péceli út 222.). 
Amíg az önkormányzat költségvetése nem teszi lehetővé, hogy Rákoscsaba-Újtelepen önálló 
közösségi színteret létesítsen, csak javasolni tudjuk az újtelepi polgároknak, hogy a közeli – ligeti, 
csabai – kulturális és művelődési intézményeket látogassák. 
 
Tisztelettel: 
 
Budapest Főváros XVII. kerület Rákosmente Önkormányzata 
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